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Na dzisiejszej konferencji prasowej przed pojedynkiem z Interem Mediolan

pojawił się Rudi Garcia. Trener mówił o problemie Gervinho i

podsumowywał tournee w Stanach Zjednoczonych. Wypowiedział się także

na temat polskiego bramkarza, Skorupskiego.

 

O turnieju:

- Moim zdaniem lepiej zagraliśmy z Manchesterem United, aniżeli z Realem. Byliśmy

tylko mniej efektywni. Do każdego z meczów było inne podejście. Kiedy mieliśmy

trochę miejsca do rozgrywania, tak jak w meczu z Realem, radziliśmy sobie bardzo

dobrze. Musieliśmy odpowiedzieć po porażce z United i zrobiliśmy to, dzięki czemu

wciąż mamy szansę na finał w Miami.

 

Problemy Gervinho:

- Gervinho miał problem z wizą, ale to nie jedyny taki przypadek. Było takich kilka w

innych dużych klubach. W każdym bądź razie trenuje z trenerem kondycyjnym i

siłowym w Rzymie. Radzi sobie bardzo dobrze.

 

O tournee:

- Wszystkie europejskie wielkie kluby są teraz w Stanach. W czasach współczesnych

ważne jest dbanie o markę. Granie przeciwko wspaniałym ekipom jak Manchester

United i Real Madryt, daje nam dobrą szansę na odpowiednie przygotowanie się do

sezonu.

- Jesteśmy trochę do tyłu w porównaniu z innymi w Europie, bo Serie A startuje

trochę później niż inne ligi.

 

Nadchodzący sezon:

- W poprzednim roku była dookoła nas inna atmosfera. Przeszliśmy od katastrofy do

euforii. Jestem na środku drogi. Juventus pozostaje faworytem, a my zrobiliśmy

wszystko co mogliśmy, by podjąc z nimi walkę i zakończyć sezon tak wysoko jak to

możliwe. Nie zapominajmy, że zagramy także w Lidze Mistrzów. Naszym celem jest

gra w niej co roku.
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O rasiźmie:

- Musimy walczyć z rasizmem. W szatni nie rozmawiamy o religii czy kolorze skóry,

rozmawiamy o piłce. Walka z rasizmem nie może wychodzić tylko od nas. Musi

także pochodzić od tych, którzy prowadzą grę.

 

Skorupski, Astori, Strootman:

- Skorupski radzi sobie dobrze. Ma wielki potencjał i zdobywa doświadczenie. De

Sanctis jest wciąż naszym "numerem jeden".

- Astori jest gotów do gry. Musi po prostu pobyć z zespołem na boisku aby

zrozumieć jak gramy.

- Strootman przechodzi swój program rekonwalescencji. Kontuzje takie jak jego

wymagają czasu, ale jest już na drodze powrotu. Chcę aby Kevin był w 100%

zdrowy. Wkłada w to masę pracy i nie może się doczekać powrotu do gry ze swoimi

kolegami z drużyny.

 

O meczu z Interem:

- Ten mecz z Interem daje nam szansę zagrania w finale w Miami. To wciąż jest

możliwe. Benatia da z siebie wszystko, to przykład profesjonalisty. Mam nadzieję, że

będzie mógł wkrótce porozmawiać z mediami i przedstawić swój punkt widzenia.

- To ciekawe grać przeciwko drużynom z różnymi ustawieniami. Musimy znaleźć

jakiś właściwy sposób, by pokonać jutro naszego przeciwnika. Miło będzie zobaczyć

Dodo, to wspaniały człowiek. Zagra dla Interu i mam nadzieję, że to będzie jego

wielki sezon.
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